

MÖTESPROTOKOLL K\$M5 23/24

Tisdagen den 30/1-2024 kl. 18:16.

Mysrummet, Dragskåpet, Teknikringen 36B

Närvarande

Elin Sergel Ekmark, ordförande

Markus Olsson, vice ordförande

Edvin Ljungquist, lokalansvarig

Susanna Hellberg, sekreterare

Doroteja Filipovic, eventkoordinator

Malin Agrén, Nr 1

Sofie Rehnström, kommunikationsansvarig, 18.23-21.03

Emil Törnqvist, ambassadör, 18.31-18.35, 18.53-21.03

Ed Kammeby, kassör, 19.03-20.27, 20.32-21.03

Julia Nyman, sektionsmedlem, 18.16-19.45

Emmy Albinsson, sektionsmedlem, 18.16-19.18

Olof Helin, sektionsmedlem, 18.16-18.37, 18.51-19.45

Axel Langlet, sektionsmedlem, 18.25-18.26

Oliver Svahn, sektionsmedlem, 18.34-18.36, 18.51-19.45

Lydia Boij, sektionsmedlem, 18.51-20.12

Bilagor: 5

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Elin Sergel Ekmark öppnade mötet kl 18:16.

b. Mötets behöriga utlysande

Bilaga

Kallelse skickades ut 24/1-2024 och publicerades på hemsidan och i Draget samma dag. Föredragningslistan skickades ut 29/1-2024 och publicerades på hemsidan och i Draget samma dag. Båda var efter tidsgränsen på grund av hög arbetsbörda.

Mötet beslutade

att mötet var behörigt utlyst.

c. Val av justeringsperson

Malin Agrén anmälde sig frivilligt.

Mötet beslutade

att välja Malin till justeringsperson.

d. Anmälan av förhinder

Ed har andra åtaganden (planering av TakkpHesten 2020).

Emil kommer sent på grund av att han medverkar i intervjuer.

Sofie kommer sent på grund av en intervju.

e. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövde göras.

f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

g. Bordlagda frågor

Det fanns inga bordlagda frågor att diskutera.

h. Föregående mötesprotokoll

Protokollet för K\$M4 var justerat och publicerat på hemsidan 24/1-2024 (inom tidsgränsen) och utskrivet 30/1-2024 vilket var 3 dagar efter tidsgränsen på grund av svårigheter att ta sig in till campus.

Mötet beslutade

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

i. Fastställande av föredragningslistan

Bilaga

Mötet beslutade

att fastställa föredragningslistan i dess helhet.

j. Beslutsuppföljning

Det fanns inga nya beslut att följa upp.

k. Meddelanden

Det fanns inga meddelanden.

i. Presentation av fika

Malin presenterade fikat: PAC-MAN OREOS och SINGOALLA <333333333



Sofie kom in till mötet kl. 18.23.

2. Äskningar

a. KAOS-märken

Bilaga

Axel kom in till mötet kl. 18.25.

Axel lämnade mötet kl. 18.26.

Mötet diskuterade äskningen.

Mötet beslutade

att bevilja äskningen.

b. Kanalen på papper 2.0

Bilaga

Julia presenterade äskningen, de vill skriva ut fler utgåvor av kanalen!

Mötet diskuterade äskningen och var positiva till fler utgåvor av kanalen på papper! Styrelsen uppmuntrade kanalen att göra en utvärdering och att prata med vice ordförande om att eventuellt lägga in kostnaderna för kanalen på papper i nästa års budget istället för återkommande äskningar.

Emil kom in till mötet kl. 18.31.

Mötet beslutade

att bevilja äskningen.

Emil lämnade mötet kl. 18.35.

Oliver kom in i mötet kl. 18.34.

Oliver lämnade mötet kl.18.36.

Olof lämnade mötet kl. 18.37.

c. KK Hjälpen

Bilaga

Mötet diskuterade äskningen. Diskussionerna gällde bland annat att första hjälpen lådan är KKs, men att den kommer förvaras i mellanförrådet så att de organ som håller en pub också har tillgång till den vid behov under puben.

Mötet beslutade

att bevilja äskningen.

3. Diskussion

a. Spritfrys

Erik Falk vill ha feedback på en motion, "Mindre frost mera is", som planeras att skickas in till SM3 23/24. Diskussionerna gick kring att styrelse är positiv mot motionen men vill potentiellt vänta med själva inköpet på grund av ekonomi. Några detaljfrågor angående ålder kan läggas till för att ge motionen mer bakgrund.

Oliver kom in i mötet kl. 18.51

Olof kom in i mötet kl. 18.51

Lydia kom in i mötet kl.18.51

b. Arbetsbörda för BAR

Emmy Albinsson presenterade punkten. Hon vill sänka tröskeln för att sektionens medlemmar ska våga söka hjälp när man inte klarar av sektionens arbeten på grund av bland annat sjukdom eller för hög arbetsbörda. Hon vill hjälpa sektionens medlemmar med att ha möjligheten att trappa ner arbetet utan att arbetet går ut över någon annan som i sin tur får för mycket att göra. Målet är att skapa verktyg när arbetet blir för mycket, till exempel ersätta posten, gå ner på lägre hastighet, se över rollen och se vad som är det minsta som man behöver genomföra, få hjälp av gamlingar, ta hjälp av andra som har liknande arbetsuppgifter, få extern hjälp utanför sektionen etc. Målet är att ingen ska bli utbränd.

Emil kom in i mötet kl.18.53

Ed kom in i mötet kl.19.03

Mötet diskuterade punkten och hur ett PM kan utvecklas för att inkludera frågorna ovan med förslag på åtgärder tillsammans med information om entledigande samt missförtroendeförklaring. Mötet diskuterade även vikten av en bra överlämning och god kommunikation.

Emmy lämnade mötet kl.19.18

c. KÅT som organ

Ansvariga för KÅT 2024 tillsammans med styrelsen vill att KÅT ska bli ett organ. Styrelsen diskuterade idén med Oliver Svahn, Olof Helin och Saga Lövblad (ansvariga för KÅT 2024) redan under K\$M3.

Oliver och Olof berättar att tyvärr har alla biljetter till KÅT ett flertal år inte blivit sålda. De tror att det hade blivit bättre om KÅT är ett organ eftersom det är mycket pengar som hanteras och det skulle underlätta för att föra vidare lärdomar via företrädare, överlämningar och verksamhetsberättelser. Verksamhetsår vill de ska vara läsår och ansvariga ska väljas in på SM4.

Mötet diskuterade punkten och är positiva till KÅT som ett organ. Diskussionerna gick även kring hur ansvariga för KÅT ska väljas in, exempelvis fri nominering, nominering av efterträdare av företrädare (likt processen som CHUST har) eller via valberedningens formulär. Majoriteten av styrelsen tyckte att valet borde ske med valberedningens formulär.

Mötet ajournerades kl. 19.45

Mötet återupptogs kl. 19.51

Olof, Oliver och Julia lämnade mötet under pausen.

d. Examensmiddag 2024

Doroteja presenterade punkten. Ett förslag är att försöka skapa en tradition att några från fyran håller examensmiddagen för femman. Mötet diskuterade att skriva en proposition med detaljer kring examensmiddagen för att få igång den.

e. Alumn och Salamandrar

Elin presenterade punkten. Målet är att nya salamandrar ska väljas in under Berzelii på fingsittningen den 12 april. Många alumner är taggade på en alumn pub i samband med draget 20 år. Förslaget är att ha en fredags-alumn pub och på lördagen ha dragets 20 års fest med sittning. Mötet diskuterade hur arbetet kommer fortsätta under våren.

Under ÅL kommer Doroteja eventuellt diskutera möjligheten för att ha flera event under dragets 20-års vecka med organasvariga.

4. Val

a. Styrelsens pris

På grund av konfidentiell punkt lämnade Lydia mötet kl. 20.12.

Mötet diskuterade frågan.

Ed lämnade mötet kl. 20.27

Ed kom in i mötet kl. 20.32

Mötet beslutade

att välja [REDACTED] till styrelsens pris.

b. Styrelsens tummar

Mötet diskuterade frågan.

Mötet beslutade

att välja [REDACTED] till styrelsens tummar.

5. Entledigande

a. Robin Serti (KAS-K)

Robin Serti vill entlediga sig från sin ledamotspost, KAS-K, i SN då han är på utlandsstudier.

Mötet beslutade

att entlediga Robin Serti från SN.

6. Övriga frågor

Inga övriga frågor fanns att diskutera.

7. Ansvarsfördelning

Styrelsen tillsammans med Emmy kommer att arbeta på PM för Arbetsbörda, entlediganden och missförtroendeförklaringar. Markus har sedan tidigare börjat på ett PM som kommer vidareutvecklas.

Doroteja ska arbeta på en proposition för examensmiddagen.

Elin ska meddela motionärer (som inte var på mötet) om vad som beslutats.

8. Nästa möte

K\$M6 kommer att hållas den 7/2-2024.

9. Mötets avslutande

Ordförande Elin Sergel Ekmark avslutade mötet kl 21:03.

10. Orientering

Mys <3

Vid pennan, Stockholm 2024-01-30

Susanna Hellberg,

Sekreterare

Justerat, Stockholm 2024-02-10

Malin Agrén,

Justeringsperson

Justerat, Stockholm 2024-02-10

Elin Sergel Ekmark,

Ordförande